
Verslag van de bestuursvergadering 79 van de VGG op 1 mei 2024 op kantoor bij De Goudse 

Deelnemers; Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Verslag van de bestuursvergadering 78 (14 februari 2024) 

De inhoud van het verslag is akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda was een lijst gevoegd met binnengekomen mededelingen over de periode 7 februari 
2024 tot en met 22 april 2024. 
Op de lijst was een ontvangen aanvraag lidmaatschap vermeld. In dit geval ging het om een aanvraag 
van een gepensioneerde wiens echtgenoot al lid is. In navolging van eerdere handelwijzen heeft de 
secretaris betrokkene bij de partner ingeschreven. Er zou ook iets voor te zeggen zijn om beide 
partners apart te registreren. Vooralsnog volgen we de al eerder ingezette lijn. Op de ledenlijst is een 
opmerking gemaakt dat beide partners bij De Goudse gewerkt hebben. 
Verder geen vragen over de mededelingen lijst. 

Zaken met De Goudse 

Harry heeft nog geen antwoord van De Goudse privacy officer ontvangen inzake onze vragen over het 
toepassen van de privacy wetgeving. Hij zal een rappel sturen. 

Het bestuur van de VGG heeft in 2023 aan De Goudse om een bijdrage voor de viering van het 20-
jarig bestaan van de VGG gevraagd. In antwoord hierop heeft De Goudse aangegeven geen subsidie 
te kunnen verlenen omdat de gepensioneerden al bij de feestelijkheden rond het 100-jarig bestaan 
van De Goudse betrokken zouden worden. De Goudse heeft een deel van de gepensioneerden 
uitgenodigd voor het koffiemoment in januari en de receptie in april. De Goudse meent op deze wijze 
de gepensioneerden voldoende bij de viering van het jubileum betrokken te hebben. Het bestuur van 
de VGG is het hier niet mee eens. Het bestuur had graag gezien dat de gepensioneerden ook voor 
het feest in september worden uitgenodigd. Nu het argument van De Goudse om geen subsidie voor 
het 20-jarig bestaan te verlenen in de ogen van het bestuur van de VGG niet klopt is opnieuw om een 
bijdrage voor de viering van het 20-jarig bestaan gevraagd. De Goudse wil echter geen bijdrage 
verlenen. 

Verwerkersovereenkomst 

De Goudse is akkoord met het voorstel van het bestuur van de VGG om een aantal wijzigingen/
aanpassingen in de overeenkomst door te voeren. De secretaris heeft de nieuwe overeenkomst 
ondertekend, we wachten op de handtekening van De Goudse. De overeenkomst regelt het omgaan 
met privacygevoelige gegevens die de VGG aan De Goudse ter beschikking stelt om namens ons 
berichten aan de leden te verzenden. 

Sparta- Volendam 

Een lid had een uitnodiging ontvangen voor het bijwonen van bovengenoemde wedstrijd. Deze 
activiteit was bij ons niet bekend. Navraag bij De Goudse leerde ons dat niet specifiek leden van de 
VGG hiervoor waren uitgenodigd maar een selectie eindklanten en dat kunnen uiteraard ook 
gepensioneerden zijn. 

Door De Goudse overgenomen bedrijven 
De Goudse heeft ons bevestigd dat personeel van genoemde bedrijven (inmiddels dus Goudse 
medewerkers) bij hun pensionering ook de door ons opgestelde brief krijgen waarin staat dat zij lid 
kunnen worden van onze vereniging. 



Eerste ervaringen berichten aan leden per e-mail en deels per post 

De e-mail berichten zijn na opmaak door Han door De Goudse in het systeem Copernica gezet en 
verzonden. Hierna bleek een aantal e-mail adressen niet te kloppen. Na het nodige speurwerk is dit 
deels opgelost. De e-mail berichten krijgen vanuit De Goudse als afzender ‘Communicatie-info’. De 
leden krijgen het verzoek bij reactie het e-mail adres van de secretaris te gebruiken. In veel gevallen 
heeft men echter reply gebruikt en dan komt het antwoord eerst bij De Goudse terecht. Verder merkt 
Wout op dat als je op de link drukt om eventuele bijlagen te lezen je niet op de pagina’s van de site 
van de VGG terechtkomt maar dat je de stukken download. Han zal hier verder met De Goudse 
contact over opnemen. Wat de stukken betreft die per post verzonden worden in verband met het 
ontbreken van een e-mailadres heeft Jan Jaap de door Han opgestelde brief op zijn eigen printer 
afgedrukt. Tevens zijn alle brieven handmatig in de enveloppen gedaan en naar De Goudse gebracht 
ter verzending. Alles bij elkaar minder werk voor De Goudse maar meer werk voor de VGG. 

Verdere uitrol VGG e-mailadressen 

Het VGG e-mailadres bij Harry werkt ook. Han zal de komende tijd nagaan welke stappen nodig zijn 
om tot verdere implementatie over te gaan. 

Uitje 2024 (5 september) 

Wout deelt mee dat de commissie gekozen heeft voor het bezoeken van de zeehondenopvang in 
Stellendam, varen door de Biesbosch en een diner in Kinderdijk. Het van vorig jaar afwijkende 
vertrektijdstip verdient nog enige extra aandacht. De plannen liggen nu ter goedkeuring bij De Goudse 
die toegezegd hebben hier binnenkort op te reageren. 

20 jaar VGG  

Zonder bijdrage van De Goudse zullen wij geen buffet/feest als viering van het 20-jarig jubileum 
kunnen organiseren. We denken nu om iets bijzonders te doen als de VGG 25 jaar bestaat. We zullen 
de leden nog polsen hoe zij erover denken voor bijzondere activiteiten zelf een bedrag bij te passen. 

Voorbereiding Ledenvergadering 

De kascontrolecommissie heeft de boeken digitaal bekeken. Er is een kleine typefout ontdekt onder 
debiteuren bij de balans. In plaats van 4398.25 staat hier 4390.05. Verder akkoord. Jan Jaap stuurt de 
verklaring van de kascontrolecommissie door naar Han. De heer Mourits heeft een verschil in het 
resultaat van het jaar 2023 ten opzichte van 2022 gevonden, het gaat om euro 27,96 waarvoor niet 
direct een verklaring gevonden kan worden. Jan Jaap zoekt dit verder uit. 

Rondvraag 

Harry heeft bericht gehad van Zwitserleven dat zijn UPO klaar staat maar trof deze niet aan. 


